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Protokół Nr V/XXXVII/18 
 z sesji  Rady Powiatu Wejherowskiego 

 z dnia 16 marca 2018 r. 
Ad.1. 

Przewodniczący Rady pan Ryszard Czarnecki na podstawie listy obecności  
(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad  
o godz. 10.00. Następnie powitał przybyłych gości (załącznik nr 2).  

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do porządku obrad. Radny Wiesław Szczygieł 
zapytał o przyczynę takiego trybu zwołania dzisiejszej sesji. Radny stwierdził, że trudno jest 
ustalać terminy urlopów z dnia na dzień. Ponadto zapytał dlaczego w porządku obrad nie ma 
punktów dot. interpelacji, wniosków, zapytań i oświadczeń radnych.  
Również radny Józef Reszke stwierdził, że mieszkańcy prosili go o zadanie pytania  
np. o drogę w Kębłowie. Dziś nie ma takiej możliwości. Radny uznał, że porządek obrad 
został „okrojony ze względów politycznych”, jednak Przewodniczący mógł dopisać brakujące 
punkty.  

Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego odpowiedział, że wpłynął wniosek  
Zarządu Powiatu o zwołanie sesji. Zgodnie z przepisami miał obowiązek zwołać sesję w 
ciągu 7 dni. Porządek był określony przez Zarząd i Przewodniczący nie mógł go zmienić 
samodzielnie. Radca prawny starostwa pan Radosław Skwarło wyjaśnił, że zgodnie z prawem 
wniosek Zarządu Powiatu o zwołanie sesji i porządek obrad jest wiążący dla 
Przewodniczącego Rady. Punkty o których mówił pan Szczygieł nie są obowiązkowe w 
porządku obrad. Przewodniczący Rady musiałby zapytać wnioskodawcę o zgodę na zmianę 
porządku obrad. Pod względem formalnym wniosek był prawidłowo sformułowany. 
Przewodniczący powiedział, że owszem miał prawo wystąpić z wnioskiem o zmianę 
porządku obrad, jednak nie widział takiej potrzeby.  
Starosta pani Gabriela Lisius wyjaśniła, że sesja została zwołana na wniosek Zarządu, 
ponieważ RIO nakazało do 25.04 zmienić budżet - w przychodach uwzględnić kwotę 
wolnych środków i nadwyżki. Dotychczas taki obowiązek był do 30 kwietnia, jednak teraz 
RIO zmieniło termin. 
Ponadto pani Starosta przypomniała, że pracodawca ma obowiązek zwolnić radnego do 
udziału w pracach rady. 
Radny Władysław Hirsch złożył formalny wniosek o zakończenie dyskusji i przystąpienie do 
głosowania nad porządkiem obrad. 
Radny Szczygieł złożył formalny wniosek do Zarządu Powiatu o poszerzenie porządku obrad 
o punkty dot. interpelacji, wniosków, zapytań i oświadczeń radnych. W imieniu Zarządu pan 
Witold Reclaf powiedział, że Zarząd Powiatu podtrzymuje proponowany we wniosku 
porządek obrad. 
Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego ogłosił głosowanie nad porządkiem obrad, 
który radni w głosowaniu przyjęli większością głosów (3 osoby wstrzymały się od głosu).  
Przyjęto następujący porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 
- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie prawomocności obrad, 
- przedstawienie porządku obrad, 
- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu Wejherowskiego. 
3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami. 
4. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu 

wejherowskiego na 2018 rok – druk nr 421/18. 
5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie Rady Powiatu Wejherowskiego w 

sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej powiatu wejherowskiego na lata 
2018-2028 – druk nr 422/18. 

6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr 
V/XXXVI/375/17 Rady Powiatu Wejherowskiego z dnia 15 grudnia  
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2017 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego – druk nr 
423/18. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 
zadania z zakresu ochrony przeciwpożarowej dla Gminy Gniewino – druk nr 420/18 
– projekt przedkłada Zarząd Powiatu. 

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy 
społecznej za 2017 rok – druk nr 418/18 – projekt przedkłada Zarząd Powiatu. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości – druk nr 419/18 – projekt przedkłada Zarząd Powiatu. 

10. Zamknięcie sesji. 
 
 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu  
z XXXVII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego V kadencji z dnia 16 marca 2018 roku. 
Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu protokół przyjęto większością głosów 
(3 osoby wstrzymały się od głosu). 
 
Ad.2.  

Przewodniczący Rady przypomniał, że 30 kwietnia upływa termin składania 
oświadczeń majątkowych radnych. 
 
Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami stanowi załącznik nr 4.  
 
Ad.4. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu 
wejherowskiego na 2018 rok – druk nr 421/18 przedstawiła pani Joanna Wojciechowska 
Skarbnik Powiatu. 

Przewodniczący zarządził dyskusję.  
Radny Józef Reszke przypomniał, że w ubiegłej kadencji rady etapami remontowano 

ul. Chopina w Wejherowie. W obecnej kadencji należało jedynie wykonać „nakładkę” 
(stosunkowo niewielki koszt i szybki w realizacji). Niestety tego nie zrobiono. Radny uznał, 
że powinno się kończyć wcześniej zaczęte inwestycje.  
Prawie 4 lata temu Starosta mówiła, że ul. Chopina zostanie zrealizowana przy okazji budowy 
drogi z Wejherowa do Brudzewa. Niestety dotychczas w tym temacie nic się nie wydarzyło. 
A zrobiony wcześniej odcinek ul. Chopina ulega zniszczeniu. Radny stwierdził, że dziś 
dzielone są tzw. wolne środki i dalej nie przeznacza się na ten cel pieniędzy. Radny 
zastanawiał się też dlaczego Miasto Wejherowo buduje na drodze powiatowej rondo, skoro 
nie zarządza tą drogą.  

Pan Witold Reclaf Wicestarosta powiedział, że planowane jest wybudowanie 12 km 
drogi z Wejherowa do Brudzewa (droga ta połączy powiat wejherowski z powiatem puckim). 
Pierwszym etapem ma być wykonany remont ul. Chopina. Teraz czekamy na decyzję 
środowiskową, a potem pozwolenie na budowę. Realizacja ma być w przyszłej kadencji. Po 
raz kolejny Wicestarosta podkreślił, że Zarządu Powiatu podchodzi kompleksowo do tej 
inwestycji. Radny Reszke powiedział, że od początku kadencji bardzo mało środków 
przeznacza się na drogi powiatowe w mieście Wejherowo, a w roku 2017 nie zrobiono nic. 
Ulica Przemysłowa też nie została zrobiona. W imieniu klubu PO radny Reszke powiedział, 
że klub nie poprze proponowanego podziału środków, który jest niegospodarny. 
 Wicestarosta przypomniał, że pan Reszke niejednokrotnie zarzucał zarządowi 
niegospodarność, ale są to zarzuty bez uzasadnienia. Natomiast jeżeli radny Reszke ma 
konkretne zarzuty to powinien złożyć sprawę do odpowiednich organów. 

Na to radny Reszke stwierdził, że nie do każdej inwestycji da się podchodzić 
kompleksowo. Są takie inwestycje, które lepiej jest realizować etapami.  
Pani Starosta dopowiedziała, że dotychczasowa dokumentacja nie spełniała standardów, 
dlatego jest nowa, z którą każdy może się zapoznać.  
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Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że 
komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

Następnie przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały.  
W głosowaniu uchwała została przyjęta następująco: 25 głosów za, 1 przeciw i 1 

osoba wstrzymała się od głosu. 
 

Ad.5. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej powiatu wejherowskiego na lata 2018-2028 - druk nr 422/18 
przedstawiła pani Joanna Wojciechowska Skarbnik Powiatu.  

Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że 
komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

Następnie przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały.  
W głosowaniu uchwała została przyjęta następująco: 25 głosów za, 1 przeciw i 1 

osoba wstrzymała się od głosu. 
 

Ad.6. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr 

V/XXXVI/375/17 Rady Powiatu Wejherowskiego z dnia 15 grudnia 2017 r. w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego – druk nr 423/18 przedstawiła pani 
Joanna Wojciechowska Skarbnik Powiatu.  

Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że 
komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

Następnie przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały.  
W głosowaniu uchwała została przyjęta następująco: 26 głosów za, 1 przeciw. 

 
Ad.7. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej na zadania z zakresu ochrony przeciwpożarowej dla Gminy Gniewino – druk nr 
420/18 przedstawił pan Andrzej Papke Kierownik Referatu Bezpieczeństwa i Zarządzania 
Kryzysowego Starostwa. 

Pan Grzegorz Gaszta Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego poinformował, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały.  
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 
Ad. 8.  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia oceny zasobów 
pomocy społecznej za 2017 rok – druk nr 418/18 przedstawiła pani Iwona Romanowska 
Dyrektor PCPR w Wejherowie.  

Pani Łucja Słowikowska Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej  
i Prorodzinnej poinformowała, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

Następnie przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały.  
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 
Ad.9. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie w sprawie wyrażenia 
zgody na zbycie nieruchomości – druk nr 419/18 przedstawił pan Witold Reclaf 
Wicestarosta. 

Pan Władysław Hirsch Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska oraz pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 
poinformowali, że ich komisje zaopiniowały niniejszy projekt pozytywnie. 

Następnie przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały.  
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
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Ad.10.  
Przewodniczący Rady pan Ryszard Czarnecki dokonał zamknięcia XXXVIII Sesji 

Rady Powiatu Wejherowskiego o godz. 10.30. 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności Radnych na XXXVIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego V kadencji. 
2. Lista zaproszonych gości na XXXVIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego V kadencji. 
3. Sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu 

 
Protokołowała: Hanna Bulman                                                 Ryszard Czarnecki 
 


